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765 【祢爱所给虽然甚多】 

Listen to Midi 

 

(一)祢爱所给虽然甚多，恩赐众善者哪！但在天上还未见过什么比血更大。 

 

(二)就是我的信心对血，也是祢爱所给；不然，恩赐虽合所缺，也是虚空无益。 

 

(三)哦，神的爱，祢是深海，我罪都埋里面；我的不义，祢都遮盖；亏欠，祢都赦免。 

 

(四)在宝血里，我已寻出祢爱心的踪跡；由此我知祢的宽恕，并知祢的公义。 

 

(五)心会软弱，身会衰颓，我总安然相信；天地虽然都要销毀，我錨已经拋稳。 

 

(六)到了那时，我要证明祢爱有何价值；但在今日我的生命就先靠它扶持。 

 

(七)当赞美祢！再赞美祢！有何不是祢给；宝贵救主，和那使彼显为宝贵的力。 

 

 

(1) Of all the gifts Thy love bestows, Thou Give of all good! E'en heav'n itself no richer knows than Jesus and His blood. 

 

(2) Faith, too, that trusts the blood through grace, from that same love we gain; else, sweetly asit suits our case, the gift 

had been in vain. 

 

(3) O love divine, Thou vast abyss! Our sins buried in Thee, cover'd is our unrighteousness, from all debts we are free. 

 

(4) In Jesus' blood our hearts can trace the footprints of Thy love, and know the riches of Thy grace, the holy 

righteousness. 

 

(5) Though heart may fail and flesh decay, on firm ground we remain, when earth and heav'n shall pass away, our 

anchor shall sustain. 
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(6) Until that day, we then shall prove, the full worth of Thy love. But here on earth, my life still needs Thy great 

sustaining power. 

 

(7) We praise Thee, and would praise Thee more, to Thee our all we owe: the precious Savior, and the power that makes 

Him precious too. 

 

 


